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Protokół Nr 3/13 
z posiedzenia Rady Społecznej SP ZOZ w Gnojnie, 

odbytego w dniu 12. czerwca 2013 roku 
w sali konferencyjnej Urzędu Gminy 

 
                    Posiedzenie trwało od godz. 11.15 do godz. 12.15. 
                    W posiedzeniu, zgodnie z załączoną listą obecności, wzięło udział 3 
członków Rady Społecznej SP ZOZ w Gnojnie oraz pani Maria Gadawska – dyrektor 
zakładu, pani Beata Trelińska – główny księgowy zakładu, pan Piotr Bębas – sekretarz 
gminy, pani Ilona Piwowarska – skarbnik gminy, pan Mariusz Grunt – prawnik i pan 
Stanisław Wcisło – radny. 
 

Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania rocznego sprawozdania 

finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej              
w Gnojnie. 

3. Remont Ośrodka Zdrowia w Balicach. 
4. Przekazanie kotłowni właścicielom mieszkań znajdujących się w budynku 

Ośrodku Zdrowia w Gnojnie. 
5. Sprawy różne. 

 
Przebieg posiedzenia: 

 
Do punktu 1-go. 
 
                    Otwarcia posiedzenia dokonała przewodnicząca Rady Społecznej – pani 
Jolanta Stachowicz. 
 
Do punktu 2-go. 
 
                    Sprawozdanie finansowe Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej za 2012 rok przedłożyła pani Beata Trelińska – główny księgowy zakładu. 
Sprawozdanie, o którym mowa wyżej, zostało zaopiniowane pozytywnie przez 
członków Rady Społecznej. 
„Za” podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie głosowało 3 członków (uchwała 
Nr 1/13 stanowi załącznik do protokołu). 
 
Do punktu 3-go. 
 
                   W związku z przekazaniem środków z funduszu sołeckiego – zgodnie       
z deklaracją pani wójt - w Ośrodku Zdrowia w Balicach zostanie przeprowadzony 
remont pomieszczeń. 
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Do punktu 4-go. 
 
                    Zanim zostanie przekazana kotłownia znajdująca się w Ośrodku Zdrowia           
w Gnojnie, zgodnie z propozycją przewodniczącej, zostanie zorganizowane spotkanie                   
z właścicielami wykupionych lokali w celu omówienia kwestii utworzenia wspólnoty 
mieszkaniowej. 
 
Do punktu 5-go. 
 
                    W punkcie piątym omówiono sprawy związane z bieżącymi remontami 
ośrodków zdrowia oraz porządku wokół budynków. 
 
Na tym protokół zakończono i podpisano.- 
 
           Protokolant:                                                   Przewodnicząca Rady Społecznej 
      Barbara Czarnecka                                                    inż. Jolanta Stachowicz 
 
 


